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Berešová: 
Začína nám snežiť, začína nám sezóna. Chcem upozorniť na to, že keď nie len kalamita, ale 
klasické odpratávanie snehu, aby sa prevádzalo, hlavne na M. R. Štefánika,  pretože minulá 
sezóna to bola katastrofa, aby nedošlo znovu k tomu stavu, že budú zľadovatelé kusy toho 
snehu a na M. R. Štefánika, tam sa premelie najviac ľudí, nie na sídliskách, na M. R. 
Štefánika, to je hlavná tepna mesta. Tam ľudia prichádzajú do mesta, tam ľudia odchádzajú 
z mesta, čiže nastupujú, vystupujú. Chodníky a cesty by vlastne na M. R. Štefánika mali byť 
prvoradé.  
 
Mgr. Mokáňová: 
Myslím si, že môžem za technické služby povedať, že najväčšiu pozornosť venujú technické 
služby Ulici M. R. Štefánika a takisto Komenského, kde je najväčší pohyb ľudí, to sú priority. 
SNP ešte a následne idú tie ďalšie. To, že sa stane, že niekde na chodníkoch sú zľadovatelé 
časti, to sa nedá celkom tomu vyhnúť, ale ulice technické služby naozaj prioritne riešia tieto 
dve tak, ako som povedala a prioritne ich budú riešiť aj naďalej.  
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
-  technické služby 
 
 
 
 
 


